
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 705
Vil ministeren redegøre for, om det vil kunne give en økonomisk gevinst for Danmark,
hvis de beskikkede forsvarsadvokater blev delt op i to grupper, således at en advokat
skal registreres i en retskreds, som er underlagt Østre eller Vestre Landsret, og advoka-
ternes beskikkelse således begrænses til deres geografiske område med det formål at
spare rejseomkostninger, hotelovernatninger, pendling osv.? Og er regeringen indstillet
på at indføre et sådant forslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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